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Az elmúlt egy hónapban – bár meglehetősen rövid időszakról 
van szó – elég sok minden történt az újság háza táján. Ezekről 
szeretném most tájékoztatni a küldöttgyűlést.

Eredetileg időrendi sorrendet 
terveztem, de aztán meggondoltam 
magam, mert úgy gondoltam, egy 
heti megjelenésű újságnál a szer-
kesztések így nagyon felszabdalják 
a szöveget ami az olvashatóság rová-
sára megy, így egy kissé módosított, 
ám átláthatóbb összefoglalót olvas-
hattok.

Megjelenés
November 10-e óta egy online 

és három nyomtatott lapszám jelent 
meg (8–11. szám). A 8. szám szer-
kesztését még megbízottként vezé-
nyeltem le, majd a megválasztá-
som utáni első (9.) lapszám sajnos 
csak online formában kerülhetett 
a hallgatókhoz, ugyanis nem volt 
élő szerződésünk egy nyomdával 
sem. Az utóbbi két lapszám (10–11.) 
késés nélkül megjelent, és bár voltak 
apróbb fennakadások az új nyomdá-
val, komolyabb probléma nem hát-
ráltatott bennünket. Az idei félév-
ben megjelenő utolsó (12.) lapszám 
szerkesztése pályázatom leadásáig 
érdemileg elkészült, véglegesítése 
vasárnap esedékes.

Elkezdődött továbbá egy januári 
különszám (tudományos és kulturá-
lis) megjelentetési hátterének kidol-
gozása, a cikkek már készülnek, 
jelenleg úgy fest, nyomdai keretszer-
ződés hiányában az újság a Hallga-
tói Alapítvány segítségével jelenhet 
majd meg.

Tagfelvétel
Szerencsésnek mondhatom  

magam, ugyanis az utóbbi egy 
hónapban is  három új  tagot 
köszönthettünk a szerkesztőség-
ben. Ennek köszönhetően az elmúlt 
években nem látott mértékben nőtt 
az aktív szerkesztők száma, sőt 
több alkalmi cikkírónk is volt, ami 
úgy gondolom, jótékonyan hatott 
az újság rovataiban megjelenő cik-
kek változatosságára.

Mindezek ellenére továbbra is 
komoly erőfeszítéseket tervezek 
tenni annak érdekében, hogy ez ne 
csupán átmeneti fellendülést, hanem 
tartós minőségbeli javulást eredmé-
nyezzen.

Bevonó délután
A TTK HÖK november 26-án 

tartotta az idei bevonó délutánját, 
amelyen a Tétékás Nyúz a kommuni-
kációval együtt tartott szekciót. A két 
tizenöt perces előadás ugyan nagyon 
rövidnek bizonyult, azonban így is 
eredményesnek mondanám, hiszen 
egyik új tagunkat ott sikerült „meg-
szerezni”. Eliza nagyon lelkes, egy 
héttel a jelentkezése után már cikke 
jelent meg az újságban (Négyeshatos), 
valamint olvasószerkesztésre is jelent-
kezett, és bár az idő rövidsége miatt 
erre idén már nem volt lehetőség, 
helyesírási tesztet írt, ami a legmaga-
sabb százalékos eredményt hozott a 
Nyúz szerkesztői között. Mivel első-
éves hallgatóról van szó, remélem a 
Nyúz sokáig számíthat a segítségére az 
újság színvonalának fenntartásában.

Önképzés
A pályázatomban is említett 

tördelőszerkesztői képzést meg-
ismételtük, így elméletileg újabb 
szerkesztőségi tag tudja összerakni 
az újságot. Az olvasószerkesztők 
képességeinek fejlesztése szerkesz-
tésről-szerkesztésre zajlik, tesztelé-
sük folyamatos. Jelenleg minden-
kivel meg vagyok elégedve. Az új 
szerkesztők nagyon lelkesek, nyi-
tottak és – úgy veszem észre – szí-
vesen tanulják a munkájukkal járó 
újdonságokat, feladatokat.

EHSKB
Megválasztásom óta egyetlen 

EHSKB (ELTE HÖK Sajtó és Kom-
munikációs Bizottság) ülés volt, 
amin Márton Ákos kommunikációs 
biztossal együtt vettem részt. Ezen 

nem hangzott el túl sok minden, 
beszéltünk a Téli Táborról és annak 
hirdetéséről, valamint a kari lapok 
jelenlegi és várható helyzetéről, a 
hirdetőfelületekről, valamint az 
OMHV-kampányról. Emellett érin-
tettünk egy fontos témát, mégpedig 
a régi újságok és plakátok elhelyezé-
sének kérdését, ez nálunk jelenleg is 
egyeztetés alatt áll.

Archívum
Nagy örömmel jelentem be, 

hogy az archívumrendezés végső 
fázisba lépett. Az elmúlt hetekben 
az újságban szereplő hirdetéseknek 
köszönhetően többen is juttattak 
el hozzám saját gyűjteményükből 
nálunk hiányzó számokat, amiért 
nagyon hálás vagyok.

Emellett azonban még fontosabb 
fejlemény, hogy a teljes felhalmozó-
dott maradvány-kupacokat átnéztem 
és válogattam, így már semmi nem 
akadályozza azt, hogy a felesleges lap-
számoktól megváljunk, és végre rend 
uralkodjon a Déli hallgatói irodában.

Honlap
Jelenleg az eddigieknek megfele-

lően az issuu.com-on és a Facebookon 
érhető el az újság az interneten, 
azonban az új honlap folyamatos 
fejlesztés alatt áll. Jövő félév kezde-
téig szeretném véglegesíteni, majd a 
félév végéig tartalommal feltölteni 
az új felületet, és egyelőre ennek nem 
látom semmi akadályát.

Kommunikáció
Úgy gondolom, hogy az új tiszt-

ségviselőkkel sikerült megtalálnom 
a közös hangot, az általuk írt cik-
kek apróbb csúszásokkal ugyan, de 
időben megérkeztek az elmúlt lap-
számokba, bár biztos vagyok abban, 
hogy ezen a téren még van hová 
fejlődnöm. Mindenesetre szeretném 
ezúton is megköszönni mindenkinek 
az együttműködést.
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Az elmúlt egy hónapban sokat tanultam, bár ez koránt sem volt annyira drasztikus, mint amit megbíozttként 

tapasztaltam. Elmondható, hogy az újság heti megjelenését sikeresen biztosítottam, a névre szóló példányokat időben 
postáztam, sőt az újság formai megjelenésén is módosítottam (új kinézetű plusz-mínusz). Az új szerkesztőségi tagok 
lelkesek, elkötelezettek és – az eddigi tapasztalatok alapján – minőségi munkát végeznek. Az archívumrendezés pedig 
99%-on áll, innentől nagy energiát már nem vesz igénybe a véglegesítése.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Amennyiben bárkinek bármilyen kérdése vagy javaslata van, min-
denre szívesen válaszolok személyesen a Rendkívüli küldöttgyűlésen, telefonon vagy e-mailben.

Budapest, 2014. december 6.
Saáry Ákos

főszerkesztő
Tétékás Nyúz

ELTE TTK HÖK
foszerkeszto@ttkhok.elte.hu

+3630/430-5873


